



USA & Canada: Economics – Politics – Culture. 2013-2024

ISSN 2686-6730

URL - <http://usacanada.jes.su>

All right reserved

Issue 9 (537) Volume . 2014

FINANCIAL REFORM IN THE USA: RESULTS AND OPPORTUNITIES

Vasilisa Kulakova

Abstract

The article deals with the results of financial reform initiated by the Obama administration. Assessment of prospects of financial regulation in the USA is presented. Peculiarities of normative base creation in the USA are explained. This reform is studied in connection with financial regulation on international level.

Keywords list (en): financial regulation, financial reform, Dodd-Frank wall street reform and consumer protection act of 2010

Date of publication: 11.09.2014

Citation link:

Kulakova V. FINANCIAL REFORM IN THE USA: RESULTS AND OPPORTUNITIES // USA & Canada: Economics – Politics – Culture. – 2014. – Issue 9 (537) C. 47-58 . URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-94/>

РЕЗУЛЬТАТЫ И ПЕРСПЕКТИВЫ ФИНАНСОВОЙ РЕФОРМЫ В США

Кулакова Василиса Константиновна

Аннотация

В статье анализируются результаты финансовой реформы, начатой администрацией Б. Обамы, а также предлагается оценка перспектив финансового регулирования в США. Рассматриваются особенности процесса создания нормативной базы новой системы финансового регулирования в США. Реформа внутри США исследуется в тесной связи с финансовым регулированием на международном уровне.

Ключевые слова: финансовое регулирование, финансовая реформа, закон Додда - Фрэнка о реформе финансового сектора и защите потребителя 2010 года

Дата публикации: 11.09.2014

Ссылка для цитирования:

Кулакова В. К. РЕЗУЛЬТАТЫ И ПЕРСПЕКТИВЫ ФИНАНСОВОЙ РЕФОРМЫ В США // США & Канада: экономика – политика – культура. – 2014. – Выпуск №9 (537) С. 47-58 . URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-94/>